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INTERPELACJA
w sprawie zaprojektowanego zjazdu na ui. Lidzbarską z ronda w ciągu obwodnicy 

Nowego Miasta Lubawskiego

Otrzymałem zgłoszenie od zainteresowanego mieszkańca, który twierdzi, że będący w 
stadium realizacji zjazd na ulicę Lidzbarską (droga powiatowa Nr 1335N) z ronda zlokalizowanego 
w ciągu obwodnicy Nowego Miasta Lubawskiego (obwodnica w ciągu drogi krajowej nr 15) w 
okolicy Kaczego Bagna jest nieprawidłowo zaprojektowany.

Poinformowano mnie, że pierwotnie miał być w tym miejscu wybudowany wiadukt, 
jednakże ze względu na duże koszty zrezygnowano z niego na rzecz tradycyjnego zjazdu z ronda.

Główne zastrzeżenie sprowadza się do tego, iż wykonane roboty ziemne sugerują, że zjazd 
na ulicę Lidzbarską w kierunku Nowego Miasta Lubawskiego, będzie miał zbyt duże pochylenie 
podłużne, co może powodować znaczne trudności w poruszaniu się pojazdów w okresie zimowym, 
zwłaszcza tych cięższych, np. tirów, ciągników z naczepami Itp. Dodatkowe utrudnienia na tym 
zjeździe mogą też powodować tuki poziome o małych promieniach.

Podczas rozmowy z kierownikiem budowy obwodnicy panem Andrzejem Antosiakiem w 
dniu 16 kwietnia br. uzyskałem zapewnienie, że rondo i planowane zjazdy, również ten na ul. 
Lidzbarską, zaprojektowane zostały według obowiązujących norm, a zatem profil podłużny 
omawianego zjazdu również nie przekracza dopuszczalnych wartości.

W związku z powyższym uprzejmie proszę o ustosunkowanie się do zgłoszonych zastrzeżeń, 
sprawdzenie ich zasadności oraz przedstawienie projektu wykonawczego ronda wraz ze zjazdami z 
podaniem parametrów technicznych.

Z poważaniem


